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در ابت��دای جلس��ه این هفته ش��ورای شش��م 
ش��هر تبریز، مدی��رکل ورزش و جوانان آذربایجان 
شرقی به مناسبت هفته تربیت بدنی به سخنرانی 
پرداخ��ت تا با طرح مش��کلات و افتخارات جامعه 
ورزشی استان، منتخبان مردم در پارلمان شهری 

در جریان امور این حوزه قرار گیرند.
"حبیب س��توده نژاد" با اش��اره ب��ه اینکه زمانی 
از ورزش��کاران خارج��ی دع��وت م��ی کردی��م تا 
در مس��ابقات داخل کش��ور ش��رکت کنند گفت: 
خوش��بختانه امنیت و اقتداری که در سطح کشور 
وجود دارد باعث ش��د تا از ۴۵ کش��ور خارجی در 
تورنمنت بین المللی دوچرخه س��واری آذربایجان 
ش��رکت کرده و این تور به صودت نیمه حرفه ای 

برگزار گردد.
وی افزود: در رابطه با ورزش همگانی و در حوزه 
عملکرد اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی 
توانس��تیم در تیپ یک قرار گرفته و با ۸۱ درصد 
رتبه اول را کس��ب به دس��ت آوریم کمااینکه در 
ح��وزه ورزش قهرمانی نیز وضعیت مطلوبی داریم 
که نیاز به حمایت اعضای شورا و شهرداری است.

س��توده نژاد ب��ا ذکر ای��ن نکته ک��ه بزرگترین 
روی��دادی که م��ی تواند اتف��اق بیافت��د قهرمانی 
بازی های آسیایی اس��ت اضافه کرد: در حقیقت، 
خروجی ما بازی های آس��یایی است و اگر نتوانیم 
مقام مناس��بی کسب کنیم یعنی نتوانسته ایم کار 
مهمی انجام دهیم لذا ب��ازی ها در حال برگزاری 
بوده و ۱۴ ورزش��کار از س��طح آذربایجان ش��رقی 
اعزام ش��ده اند که امیدواریم بتوانند برای اس��تان 

مقام کسب نمایند.
وی اضافه کرد: بعد از س��پری ش��دن ایام کرونا 
۶۸ درصد بی تحرکی زنان به وجود آمده اس��ت و 
این آمار خوبی برای جامعه نیس��ت لذا امیدواریم 
در این راس��تا بتوانیم قدم های خوبی برداش��ته و 
مجموعه هایی راه اندازی کنیم تا شاغلان این قشر 

بتوانند پس از وقت اداری به ورزش بپردازند.
مدی��رکل ورزش و جوانان آذربایجان ش��رقی با 
اش��اره به اینکه در توس��عه ورزش های روستایی 
و عش��ایری، روس��تای گلین قیه شهرستان مرند 
توانسته اس��ت در کشور از بین ۳۲ هزار تیم رتبه 
اول را کس��ب کند اظهار کرد: خوشبختانه امسال 
توانس��تیم برای بیست و هش��تمین دوره متوالی 
جش��نواره فرهنگی - ورزش��ی قره قی��ه را برگزار 
کنیم تا در س��طح کشور حرفی برای گفتن داشته 

باشیم.
س��توده نژاد در پایان اظه��ارات خود در صحن 
علنی ش��ورای ششم ش��هر تبریز خاطرنشان کرد: 
در تجهیز و نگهداری اس��تادیوم یادگار با مش��کل 

خاص��ی مواج��ه هس��تیم و درخواس��ت داریم تا 
ش��هرداری تبری��ز در این رابطه م��ا را همراهی و 
مس��اعدت نماید ل��ذا در حوزه پای��گاه قهرمانی و 
اس��تعدادیابی ورزش��کاران آذربایجان ش��رقی نیز 

توانسته ایم رتبه اول کشوری را کسب نماییم.
عضو پهلوان شورای ششم شهر تبریز نیز ورزش 
را در زندگی انس��ان بسیار مهم و ضروری دانست 

و گفت: در دو س��ال اخیر به مس��یری حرکت می 
کنیم که توانستیم زیرساخت های ورزش کلانشهر 
تبریز را افزایش داده و به سطح استانداردهای بین 

المللی نزدیکتر شویم.
"پروی��ز ه��ادی" اف��زود: گام نخس��تینی که در 
راس��تای ورزش در طول دو س��ال اخیر برداشته 
ایم تفکیک کمس��یون ورزشی شورای شهر تبریز 

بوده است زیرا حوزه ورزش بسیار مهم بوده و باید 
زم��ان زیادی برای مش��کلات و موانع این موضوع 

اختصاص دهیم.
وی با اش��اره به اینکه در س��ال جاری ۵۵ پروژه 
در حال ساخت را شروع کرده ایم که تا پایان سال 
۱۴۰۲ تکمیل خواهند شد اضافه کرد: واقعیت این 
است که باید در تمام رشته ها کمیته های همگانی 

تشکیل شود لذا تعمیر و بازسازی مجموعه ورزشی 
یادگار امام تبریز جزو اولویت  های شورا بوده و اگر 
به ش��هرداری واگذار شود می توان استادیوم را به 

نحو مناسب بازسازی نمود.
ش��هردار کلانش��هر تبریز نیز در همین راستا با 
اش��اره به اینکه بسیار خوش��حال شدم که جامعه 
ورزش��ی آذربایجان شرقی توانسته در ورزش های 
همگان��ی رتبه برتر را کس��ب نماید گف��ت: اداره 
کل ورزش و جوان��ان اس��تان یک نقش��ه کامل از 
زیرس��اخت های ورزش��ی را به ما ارائه دهد تا این 

زیرساخت ها در چرخه عمومی باشد.
"یعقوب هوش��یار" با ذکر این نکته که هر چقدر 
برای ورزش همگانی هزینه کنیم س��لامتی بیشتر 
توام با نش��اط برای جامعه به همراه خواهد داشت 
افزود: زمین های وقفی بس��یاری در چهارگوش��ه 
ش��هر وجود دارد که می توانیم از این ظرفیت ها 
اس��تفاده کنی��م و اگر اداره کل اوق��اف بتواند این 
اراض��ی را در اختیار ش��هرداری بگ��ذارد می توان 
اقدامات موثری در خصوص شاداب سازی جوانان 

انجام داد.
تذکرات اعضای ش��ورای ش��هر تبریز از در ادوار 
مختلف و جلس��ات علنی، هم��واره حاوی مطالب 
جالبی بوده اس��ت که نمونه هایی از آنها در دوره 

چهارم و پنجم ش��ورای شهر تبریز از سوی برخی 
از شورانشینان همچون محمدحسن اسوتچی، فرج 
قلی زاده، اسماعیل چمنی و سایرین بیان شده که 

گاه بسیار تند و آتشین بود.
در جلسه شماره ۱۵۶ شورای ششم شهر تبریز، 
حکیمه غفوری به عن��وان تنها عضو زن این دوره 
گف��ت: در تمام زمینه ها ش��بانه روزی تلاش می 
ش��ود ولی بعضی از کارها باعث می شود عملکرد 

شهرداری زیر سوال برود.
وی با اش��اره به اینکه نم��ی دانم با چه تعارضی 
به کارکنان س��ازمان مترو پاداش های متفاوتی از 
۴۵۰ هزار تومان تا ۱۵ میلیون تومان واریز ش��ده 
است افزود: از سازمان مترو لیست پاداش واریزی 
ب��ه کارکن��ان را درخواس��ت کردم ک��ه در جواب 
فرمودند ای��ن موضوعات محرمانه بوده و دس��تور 

شهردار است که لیستی به افراد داده نشود!
غف��وری اضاف��ه کرد: اگ��ر پول داری��م به تمام 
افراد پاداش ۱۵ میلیونی واریز ش��ود اگر هم پول 
نداریم پاداش مدیران نیز در سطح کارگران باشد 
و اینگون��ه تبعیض ها باع��ث ترویج بی عدالتی در 
مجموعه شهرداری می شود و لذا از آقای شهردار 
درخواس��ت دارم ت��ا هفت��ه آینده در ای��ن رابطه 

گزارشی ارائه بدهند.
یعقوب هوش��یار - ش��هردار تبریز - نیز از وقوع 
یک نوع بد س��لیقگی مدیریت��ی در این خصوص 
س��خن به میان آورد و با اش��اره ب��ه اینکه به طور 
به قضیه پاداش ها رس��یدگی خواهد ش��د تاکید 
کرد که تم��ام مدیران در مورد پرداخت پاداش به 
کارکن��ان رعایت می کردند و ای��ن مورد را پیگیر 

خواهم شد و تا هفته آینده اعلام می کنیم.
بخش پایانی جلسه این هفته شورای ششم شهر 
تبریز به بررسی مصوبه کمیسیون عمران، حمل و 
نقل و ترافیک شورا مبنی بر الزام شهرداری تبریز 
به ارائه پیوست های مطالعاتی و مستندات مربوط 
ب��ه اخذ تمام مجوزهای قانونی پروژه های عمرانی 
در بودج��ه پیش��نهادی س��ال ۱۴۰۳ اختص��اص 

داشت.
روح الله رشیدی - عضو شورا - در این باره گفت: 
به منظور انس��جام بخش��ی به روند تحقق برنامه و 
بودجه سالانه به ویژه در بخش عمرانی، شهرداری 
تبریز مکلف اس��ت در زمان ارائ��ه لایحه برنامه و 
بودج��ه س��ال ۱۴۰۳ ب��رای ردیف ه��ای عمرانی 
پیش��نهادی پیوس��ت های مطالعاتی و مستندات 
مرب��وط ب��ه اخذ تم��ام مجوزهای اخ��ذ قانونی را 
به ش��ورا ارائه ده��د و عدم ارائه این پیوس��ت ها، 
مستندات مانع تصویب ردیف ها در قالب برنامه و 

بودجه ۱۴۰۳ خواهد  شد.

نصب پلاک قهرمانی
بر سردر منازل مدال آوران تبریزی

مباحث جذاب نشست شماره ۱۵۶ پارلمان شهری 
تبریز به روایت "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

یکصد و پنجاه و ششمین جلسه رسمی شورای ششم شهر تبریز به ریاست شهرام دبیری و با 
حضور اعضای ش�ورا، کارشناسان و مدیران شهری و شهردار تبریز به صورت علنی در عمارت 
تاریخی ساعت برگزار گردید که مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی مهمان ویژه آن بود 
و در فرصت محدود به وجود آمده، بخشی از مسائل جاری این حوزه بررسی شد.در نشست این 

هفته شورای شهر تبریز، مصوبه کمیسیون ورزش و جوانان شورا مبنی بر نصب پلاک قهرمانی 
بر س�ر درب منازل ورزشکاران دارنده مدال المپیک جهانی، آسیایی، پارالمپیک و  پار آسیایی 
مطرح و پس از تبادل افکار و ارائه نظریات اعضای شورا، با رای اکثریت به تصویب رسید تا تحفه 

ای هر چند اندک در راستای تکریم افتخارآفرینان ورزش آذربایجان صورت گیرد...

شهردار تبریز می 
گوید اگر اداره 

کل اوقاف اراضی 
وقفی را در اختیار 
شهرداری بگذارد 
می توان اقدامات 

موثری در خصوص 
شاداب سازی 

جوانان انجام داد

 خط و نشان موشکی
 فرمانده کل ارتش

دشمن در راهبردهای پهپادپایه خود تجدیدنظر کند

ایسنا نوشت: سرلشکر موسوی تصریح کرد: دستاوردی که 
نیروی پدافند با همکاری وزارت دفاع انجام دادند جای تقدیر 

و تشکر دارد و بیش از هرچیز دیگری جای شکر دارد.
سرلشکر موس��وی فرمانده کل ارتش در مراسم شکرگزاری پروژه 
پهپادی رس��ول طی سخنانی با یادآوری اینکه فرمانده کل قوا دائما 
نیروهای مس��لح را برای حرکت رو به جلو ترقیب و نیروهای مس��لح 
را برای پیشرفت هدایت و فرماندهی می کنند، افزود: اگر داشته های 
امروز را در مقابل داشته های دوران دفاع مقدس قراردهیم، می توانیم 

بخشی از نعمت ولایت و فرماندهی کل قوا را درک کنیم.
سرلشکر موس��وی در ادامه با تبریک عملیات اعجاب انگیز طوفان 
الاقصی، افزود: این عملیات راهبردی نقطه عطفی در تاریخچه دوران 
مبارزات ملت فلس��طین با رژیم صهیونیستی اس��ت. نکته مهم این 
عملیات این بود که تمام محاس��بات رژی��م را به هم ریخت، طوفان 

الاقصی تمام برآوردهای اطلاعاتی دشمن را نقش بر آب کرد.
پی��ش بین��ی فرمانده کل ارتش از آینده اس��رائیل بع��د از طوفان 

الاقصی
روای��ت فرمانده کل ارتش از ش��باهت عملی��ات طوفان الاقصی و 
جن��گ تحمیلی ایران/ پرواز غافلگیران��ه ۲۰۰ فروند جنگنده نیروی 

هوایی
وی با یادآوری اینکه این سیلی تا مدتها آمریکا و رژیم صهیونیستی 
را س��ردرگم کرد، گف��ت: کارهایی که انجام م��ی دهند هم حاصل 
همین موضوع است. این عملیات یک جهش و تغییر مسیر راهبردی 
در روند آزادس��ازی قدس ایجاد کرده اس��ت و به نظر می رسد برای 
کسانی که سخت می پذیرفتند که ۲۵ سال آینده رژیم صهیونیستی 

را نخواهد دید پذیرش این امر راحت تر شده است.
فرمانده کل ارتش عنوان کرد: کش��تار کودکان و غیر نظامیان هم 
اگ��ر چه باز یک بار دیگر خوی حیوانی رژیم را برجس��ته تر می کند، 
نش��ان دهنده سردرگمی رژیم صهیونیستی است. هر کودکی که می 
کشند تبری اس��ت که به ریشه خود می زنند. با این اقدامات خشم 
و غضب مس��لمانان را به فراوان در می آورند و عمر خود را کوتاه تر 

می کنند.
سرلشکر موسوی در ادامه تصریح کرد: دستاوردی که نیروی پدافند 
با همکاری وزارت دفاع انجام دادند جای تقدیر و تشکر دارد و بیش 
از هرچیز دیگری جای شکر دارد. این هم از جنس اتفاقاتی است که 

الگوهای ذهنی برای نبردهای هوایی را دچار تغییر می کند.
وی افزود: تبدیل پهپاد کرار به یک پهپاد رهگیر و تبدیل موش��ک 
مجید به یک موش��ک هوا به هوا و دستاوردهای راداری و فرماندهی 
کنترل هر کدام موضوعاتی است که می شود به صورت جداگانه روی 
آن بحث کرد. با اضافه شدن این تجهیزات به توان رزم آجا دشمنان 

باید روی راهبردهای پهپادپایه خودشان تجدید نظر کنند.

خبر

مهر نوشت: فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش از تجهیز پهپاد جت کرار به 
موشک حرارتی با برد ۸ کیلومتر خبر داد.

آیین تجلیل از نخبگان نیروی پدافند هوایی ارتش در طرح پهپادی هوا به 
هوای »رسول« با حضور فرمانده کل ارتش، در دانشکده پدافند هوایی خاتم 

الانبیاء برگزار شد.
در این مراسم امیر علیرضا صباحی فرد فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش 
اظهار داش��ت: نتیجه و ماحصل اقدام جهادی علمی این نیرو که با موفقیت 
کام��ل و غرورآفری��ن در رزمایش پهپادی ۱۴۰۲ ارتش جمهوری اس��لامی 
ای��ران در معرض دید جهانیان قرار گرفت، در قالب بیش از ۴۵ هزار نفر کار 
کارشناسی و میدانی مستقیم و ۱۲ هزار نفر ساعت اقدام غیر مستقیم موثر در 
قالب کارگروه های مشترک با همکاری بخش ها و سازمان ها انجام شده است.

وی افزود: همچنین ۹ مرحله تس��ت های میدانی و عملیاتی گس��ترده و 
حس��اس پروازی را نیز به دنبال داش��ته است؛ از مهمترین نکات قابل توجه 
در انجام تست های مختلف پروازی، همکاری عمیق و اثربخش تمام بخش ها 

بوده است.
وی افزود: در این طرح با بهره گیری از پهپادهای ارتقا یافته به موشک هوا 
به هوای کاملاً بومی، توانایی ردگیری و درگیری علیه هرگونه پرنده و اهداف 
مخاصم در برد عملیاتی حاصل ش��ده است؛ طرح رسول مفهوم جدیدی از 
پدافند هوایی با عنوان پدافند هوایی هواپایه بدون سرنش��ین را به جهانیان 

معرف��ی کرد که این می تواند نوید بخش روحیه خودباوری، اعتماد به نفس، 
عزت و عزم راسخ ملی برای جوانان و دوستداران جمهوری اسلامی ایران در 

جهت رشد و بالندگی و ارتقا در کلیه عرصه های علم و فناوری باشد.
وی اف��زود: ظهور و بروز این گونه طرح ه��ا، ایده ها و محصولات اثربخش 
در عرصه های دفاعی، معادلات و ش��یوه های رزم و دکترین دفاعی در عرصه 
جهانی را دستخوش تغییرات بنیادین خواهد کرد که به تبع آن ایجاد فضای 

ابه��ام و افزایش ق��درت بازدارندگی در برابر دیگ��ران را هم به دنبال خواهد 
داشت. وی افزود: در رزمایش مشترک پهپادی ارتش در میدان تیر سمنان با 
موفقیت تست رهگیری هوایی پهپاد مسلح و انهدام پهپاد هدف را برای اولین 
بار در ایران انجام ش��د؛ این دستاوردی است که تعداد محدودی از کشورها 
دارای این فناوری هس��تند؛ موفقیت تست عملیاتی طرح رسول و دستیابی 
به پهپاد مس��لح با قابلیت رزم هوایی به عنوان دس��ت بلند پدافند هوایی به 
طور چشمگیری توان رزمی پدافند هواپایه را ارتقا داده و تاثیر مستقیمی در 

بازدارندگی دفاعی دارد.
وی افزود: بخشی از مزایای این طرح عبارتند از ارتقا ظرفیت پدافند تاکتیکی، 
انعطاف تغییر فضای درگیری پدافند هوایی متحرک، تعریف جدیدی از قواعد 
و ش��یوه های نبرد هوایی، کاهش ریس��ک ماموریت رزم هوایی، ارتقای توان 
رزم��ی پدافند هواپای��ه و افزایش قدرت بازدارندگی با دس��تیابی به دانش و 
فناوری پیش��رفته پهپادی، ارتقای برد عملیاتی و تقویت اصل دفاع در عمق 
پدافند هوایی یعنی دست بلند در سرعت پاسخگویی به تجاوزهای احتمالی 
هوایی. وی افزود: در این طرح پهپاد جت کرار به موش��ک حرارتی با برد ۸ 
کیلومتر تجهیز شده است؛ در طی یک سال و نیم ایجاد تحقیقات و مطالعات 
میدانی گسترده بر روی موشک های مختلف به منظور پیاده سازی و نصب بر 
روی پهپاد کرار، در نهایت موشک زمین به هوای مجید با انجام تغییراتی فنی 

در قسمت های مختلف با قابلیت شلیک به صورت هواپه انتخاب شد.

پهپاد جت کرار مجهز به موشک حرارتی شد 
ضربه کاری راکت های ارزان قیمت حماس به گنبد آهنین اسرائیل

ایلنا نوش�ت: نماینده م�ردم تبریز در مجلس 
گف�ت: همی�ن چین و روس�یه که م�ا می گوییم 
ارز مش�ترک ایج�اد می کنند ی�ا ارزی در حوزه 
کشورهای هم پیمان ایجاد خواهند کرد، همگی 
عضو FATF هس�تند و کار خودش�ان را پیش 

می برند.
مسعود پزش��کیان، نماینده مردم تبریز در مجلس 
ش��ورای اس��لامی در پاسخ به این س��وال که »اخیرا 
 FATF شاهد تغییر ادبیات رسمی نسبت به موضوع
هس��تیم و البته به نظر می رسد که ذهنیت ها احتمالا 
به س��مت پذیرش آن یا آماده سازی برای پذیرش در 
حال حرکت اس��ت و این در حالی ست که در گذشته 
نس��بت به آن مخالفت ویژه  و جدی وجود داش��ت«، 
گفت: کلیت موضوع بس��یار روش��ن اس��ت، یکسری 
مجام��ع بین المللی برای برخی کارها وجود دارد مثلا 
فیفا )فدراس��یون جهانی( در فوتبال، در فیفا اگر شما 
قواعدش را نپذیرید ش��ما را بازی نمی دهند. بانک ها 
ه��م یک مجموع��ه ای ایج��اد کردند که یک س��ری 
مقررات دارد، اگر آن هایی که در آنجا عضو هس��تند، 
مق��ررات ای��ن مجموع��ه را نپذیرن��د در آن بانک ها 
نمی توانند تراکنش و نقل و انتقال مالی داشته باشند 
که در نتیجه در مبادلات بین بانکی به ش��دت دچار 

مشکل می شود.
وی ادام��ه داد: ما یا بای��د وارد این مجموعه جهانی 
ش��ویم یا وقتی خارج ش��دیم دیگر خارج ش��ده ایم و 
این ما را با مش��کلات قاب��ل توجه و فراوانی در زمینه 

مبادلات و تراکنش های بانکی مواجه می کند.
پزش��کیان اف��زود: همین چی��ن و روس��یه که ما 

می گویی��م ارز مش��ترک ایجاد می کنند ی��ا ارزی در 
حوزه کشورهای هم پیمان ایجاد خواهند کرد، همگی 
عضو FATF هستند و کار خودشان را پیش می برند. 
این ها خودش��ان دارند کارهای خودش��ان را می کنند 
ولی به ما که می رسد ما می گوییم: »خیر، قرار است 
پول منطقه ای یا پول مش��ترک ایج��اد کنند«؛ خب 
آن ه��ا ایجاد کنند و از FATF هم خارج ش��وند و با 

قواعد آن معامله نکنند، چرا این کار را نمی کنند؟
وی خاطرنش��ان کرد: این روند برای س��رمایه گذار 

و تولیدکنن��ده ما گران تمام ش��ده ب��ه این خاطر که 
بای��د اجناس مورد نیاز و کالاهای اساس��ی و اولیه را 
گران تهیه کنند و جنس خود را هم از طریق دلال ها 
و واس��طه ها و چند دس��ت جابه جا کردن بفروشند تا 
بتوانند به پول خود دس��ت پی��دا کنند. در واقع گران 
می خرند و ارزان می فروشند و این مساله اتفاقی است 

که به ضرر اقتصاد کشور و تولید ما است.
نماین��ده مردم تبریز در مجلس در ادامه گفت: یک 
مس��اله دیگر این اس��ت که این ها تواف��ق برای احیاء 

برج��ام را به امضاء نرس��انند و این ش��رایط یک ضرر 
و هنگف��ت برای ما ب��ه دنب��ال دارد از این جهت که 
اکنون کش��ورهای نفت خیز همس��ایه ما اعم از عراق، 
کویت، عربستان، قطر و امارات و هر کدام که با آن ها 
میادین نفت و گاز مش��ترک داری��م دارند به صورت 
روزانه از میادین و ذخایر مش��ترک برداشت می کنند 
و ما نمی توانیم این برداش��ت را داش��ته باشیم که در 
نتیج��ه آن کش��ورها از یک جایی به بعد از س��هم ما 

برداشت می کنند.
وی افزود: به نظر من هیچ راهی وجود ندارد، این ها 
اگر می خواهند مملکت ضرر نکند، تولید س��رپا باشد 
باید بدانند اگ��ر وارد بازی اقتصادی نش��ویم، اپینکه 
می گویند می خواهیم اقتصاد رش��د ۸ درصدی داشته 
باش��یم، غیرممکن اس��ت. باید وارد ب��ازی اقتصادی 
جهانی شویم که بتوانیم تکنولوژی بخریم و بفروشیم؛ 
وقتی تحریم کردند و شما قادر نیستید خرید و فروش 

آزاد با دنیا داشته باشید، این هدف محقق نمی شود.
پزشکیان در پاسخ به این سوال که »آیا مخالفت هایی 
که در گذش��ته با FATF صورت می گرفت بیش��تر 
سیاس��ی  نبود؟«، گفت: خیلی از حرف های گذش��ته 
سیاس��ی بوده اس��ت، همین اف.ای.ت��ی.اف، برجام، 
نگرانی برای س��فره مردم، مشکلات مسکن، مدیریت 
کش��ور و... . وی اف��زود: مگر نمی گفتن��د مدیریت بد 
اس��ت؟ مگر نمی گفتند مدیریت مش��کل دارد؟ مگر 
مدیریت را درس��ت کردند؟ مگ��ر ادعا نمی کردند که 
مش��کلات خیلی هم به تحریم مربوط نیست و عمده 
مشکلات کشور از مدیریت است؟ خب الان که سفره 

مردم بدتر شد و بهتر نشده است.

FATF کنایه های پزشکیان به تغییر ادبیات برخی درباره برجام و
 چین و روسیه با پذیرش FATF کار خود را پیش می برند، ما هنوز دنبال ایجاد پول مشترک هستیم!


